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W nawiazaniu do odpowiedzi (dat. pisma 12 kwietnia 2016r) na moja
intetpelacjg z dnia 23 marca 2016 roku odno5nie sprzeda2y nieruchomo6ci
bgd4cych w dzier2awie wieczystej);Plac Wolnoici 5,I-unnewil 17A ,Okrzei 77 i
Wieniecka 5, jeszcze raz wnoszQ o rzetelnc i konkretne informacje ,a nie znane
mr cytaty z ustaw. Jednoczesnie wyra2am oczekiwanie, 2e taki sposob
informowania dotyczy tylko radnych i nie bgdzie codzienn4 praktyk4 Urzgclu
Miasta w stosunku do mieszkanc6w.

Wydawaloby sig, 2e zadalam jasne pytania.Nie bgdE ich powtarzai, ale jedna
decyzje Wojew6dzkiego Urzgdu Ochrony Zabytkow Delegatura we Wioc{awku
powinny by6 podstaw4 postgpowania o sprzeda2y dzialek wpisanych do rejestru
zabyk6w. Ot62 wpis do rejestru zabytkow w/w dzialek obejmuje nieruchomo$i
- zabudowan4 dzialkg gruntu. Nie ma odrgbnego przedrniotu wtasnoSci . 1'o jest
istota wpisu do lejestni zabyk6w w/w dzialek. Dzialki gruntu nie s4 podzielone,
nie majq czgSci zwiqzanych z zabudow4.

Dlatego blgdem jest sprzedaz w tych przypadkach nieruchomo5ci gruntowej.
Kwestiq do wyjaSnienia sq decyqje WUOZ oraz oczywiricie operat szacunkowy,
z kt6rym sig zapoznaiam i kt6ry budzi szereg rv4tpliwoSci w zakresie okreslanra
wartoSci nieruchomoici gruntowej. Uzasadnienie opisowe o ogolnyrn spadku
cen w ostatnich latach nieruchomo5ci gruntowych w odniesieniu do
przfiaczanych dzialek jest chyba jakimd nieporozumienism. Dlaczego sq
por6wnywane ceny z gruntami np. na Rybnicy do ustalenia warto6ci rynkowej
Pl.Wolno5ci ?

Ka2de dzialanie zwi4zane ze sprz.edai4 musi byi oparte o szczeg6lowe
rozpatrzenie wszystkich jej aspekt6w. Coraz bardziej pogiEbiaj:1ca si9 praktyka
tlezwzglgdnego zaufania do czynnodci instytucji zewngrrznych, eksperlyz, opinii
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nawet wynraganych prawem nie zwalnia od analizy przedstawianyoh

dokument6w !

OdnoSnie nieruchomoici polotonej pny ul.Wienieckiej 5 arpelnie zbqdne jest

cytowatrie wrgcz czq6ci opisowej .protokolrt z postQpowania kontrolnego
dzialalnofci Prezydenta Miaslo *riqzanych z wszelkimi sprawami doL Spdlki

,, Zieleri Miejsko" sptltlut z o.o. "
OczywiScie calkowitym zbiegiern okoliczno5ci jest , slr6inoSd" dzialan

zlo2enia protokolu ze srrzedtiq nieruchomo3ci Wieniecka 5 tj. sponqdzonie w
dniu 19.012016 roku protokolu z kontroli, przeslanie go w dniu 2l stycznia
2016 roku do Przewodnicz4cego Komisji Rewiryjnej, wniosku Spolki ,,Zieleti
Miejska" z dnia...( data wpt-vwu ? ) biyskawicznego zgtomadzenit przez Urz4d
Masta niezQdnych dokument6w, w bnn zlecenie operatu szacunkowego i
ogloszenie Zarzqdzenia Prezydenta Miasta o sprzedaty w dniu 19 lutego 2016
roku !

Natomiast w kontekicie orzvtocmnej kontroli wnoSze o kooie wszystkich
dokument6w na podstawie kt6rvch otrzymalam odoowied2 odnoSnie w/w
dzialki wlacznie z operatem szacurikowrrn. Proszg o przvsotowanie ich do
weladu na miejscu w Urzedzie Miasla i powiadomienie mnie naileoiei
bezooSrednio orzy okazii naiblizszej Sesii Radv Miasta w dniu 25 kwietnia
2016 roku. Odnosi sie to r6wnieZ do Pl.WolnoSci 5 i Lunwewil 17A i Oknei 77


